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Lloc:    Sala d’actes de la FELIB 

Inici:   10.35 h 

Finalització:   12.45 h 

 

Assistents 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i president 

Sra. Àgueda Reynés Calvache, batlessa de Maó i vicepresidenta segona 

Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle d’Algaida i vocal 

Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar i vocal 

Sr. Jeroni Salom Munar, batle de Binissalem i vocal 

Sr. José María de Sintas Zaforteza, batle de Ciutadella i vocal 

Sr. Antoni Salas Roca, batle de Costitx i vocal 

Sr. Vicenç Vidal Matas, regidor de l’Ajuntament d’Esporles, en representació de Miquel 

Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal 

Sr. Bartomeu Jover Sánchez, batle d’Estellencs i vocal 

Sr. Rafel Torres Gómez, batle d’Inca i vocal 

Sr. Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta i vocal 

Sr. Joan Jaume Mulet, batle de Llucmajor i vocal 

Sr. Antoni Mulet Campins, batle de Maria de la Salut i vocal 

Sr. Julio Martínez Galiano, en representació del Sr. Mateu Isern Estela, batle de Palma 

i vocal 

Sr. Gabriel Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i vocal 

Sra. Lydia Pérez Martínez, en representació del Sr. Gabriel Serra Barceló, batle de sa 

Pobla i vocal 

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal 

Sr. Joan Carles Verd Cirer, batle de Sencelles i vocal 

Sr. Carlos Simarro Vicens, batle de Sóller i vocal 

Sr. Miquel Santandreu Bestard, secretari general 
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Absents 

Sr. Vicent Marí Torres, batle de Santa Eulària del Riu i vicepresident primer 

Sr. Francisco Javier Ametller Pons, batle des Mercadal i vocal 

Sr. Jaume Ferrer Ribas, president del Consell de Formentera i vocal 

Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de Manacor i vocal 

Sra. Neus Marí Marí, batlessa de Sant Josep de sa Talaia i vocal 

Sr. Joan Rotger Seguí, batle de Selva i vocal 
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Ordre del dia 

 

1.  Aprovació de l’acta de dia 22 de desembre de 2011  

2. Presentació de l’empresa de serveis energètics Estel Ingeniería y Obras S.A. 

3. Presentació de l’oferta de gestió de crèdits concursals a favor dels ajuntaments 

4. Negociació dels criteris per al fons de cooperació 2012 

5. Donar compte de la signatura del protocol de col·laboració entre la CAIB i la FELIB 

per al desenvolupament del Pacte Local  

6. Nomenaments dels representants municipals del consell de direcció de l’Agència de 

Disciplina Urbanística del Consell de Mallorca 

7. Nomenaments de les comissions externes 

8. Informació sobre el RDL 4/2012 de mesures urgents en matèria pressupostària, sobre 

el RDL 4/2012 pel qual es determinen obligacions d’informació i procediments 

necessaris per establir un mecanisme de finançament per pagar els proveïdors de les 

entitats locals, i sobre el DL 2/2012 de mesures urgents per a l’ordenació urbanística 

sostenible 

9. Donar compte de les fitxes sobre les comissions externes 

10. Altres 

11. Precs i preguntes 

 

  

31 

02/03/2012 
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Desenvolupament de la sessió 

El president dóna la benvinguda als assistents i els agraeix la presència. 

 

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE DIA 22 DE DESEMBRE DE 201 1  

El president demana conformitat als assistents per poder aprovar l’acta. Els assistents 

s’assabenten i l’acta s’aprova per unanimitat. 

 

2. PRESENTACIÓ DE L’EMPRESA DE SERVEIS ENERGÈTICS E STEL 

INGENIERÍA Y OBRAS S.A.  

Pren la paraula el senyor Santandreu, fa una breu presentació de l’empresa i recalca 

que no és usual utilitzar aquestes reunions per donar a conèixer l’activitat d’una 

empresa, però que es fa una excepció a causa dels avantatges que poden gaudir els 

ajuntaments per reduir el consum energètic en temps de  crisi. 

Tot seguit pren la paraula el senyor Bartomeu Gomila Vidal i fa una breu exposició de la 

situació energètica mundial i la situació dels ajuntaments de les Illes Balears, recalcant 

que el cost de l’energia és la segona despesa corrent més grossa, després del cost del 

personal. Informa que una empresa de serveis energètics (ESE) és una empresa que 

proporciona un servei energètic a les instal·lacions d’un usuari i afronta un cert grau de 

risc econòmic, ja que el pagament dels serveis prestats es basa, en part o totalment, en 

l’obtenció d’estalvis energètics per introduir mesures de millora tecnològica o de gestió, 

que repercuteixen en estalvis econòmics per a l’usuari. Presenten les possibles 

actuacions, les modalitats de contractació a l’Administració pública i presenten casos 

d’èxit. S’acomiaden; donen les gràcies i queden a disposició de tots els municipis.  

El president els dóna les gràcies per l’assistència. 

 

3. PRESENTACIÓ DE L’OFERTA DE GESTIÓ DE CRÈDITS CON CURSALS A 

FAVOR DELS AJUNTAMENTS 

El senyor Santandreu dóna la paraula al senyor Alfonso Benavides de Gestvalua 

Consultores y Abogados.  El senyor Benavides explica que a causa de l’actual situació 

econòmica i del número creixent de concursos de creditors l’Administració se’n veu 

clarament afectada. Exposa que tant la Seguretat Social com Hisenda tenen 

mecanismes propis i personal suficient, preparat per fer aquests processos, situació que 

no es trasllada a la majoria de corporacions locals. Informa que aquest servei consisteix 

a facilitar l’assistència jurídica i econòmica a les entitats locals per salvaguardar-ne els 

drets.  
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El president els dóna les gràcies i recalca que aquest servei és gratuït, i que el benefici 

es troba en un percentatge consensuat dels guanys aconseguits per l’ajuntament. 

 

4. NEGOCIACIÓ DE CRITERIS PER AL FONS DE COOPERACIÓ  2012 

El senyor Santandreu fa una explicació breu dels criteris dels fons de cooperació per a 

l’any 2012. 

      
FONS DE COOPERACIÓ MUNICIPAL. CRITERIS DE REPARTIME NT APLICATS PER A L'ANY 

2012 
  
Quantitat a distribuir: 25 % any 2011 + 100 % any 2012  
      
25 % any 2011   100 % any 2012   Total  
4.060.278,00 €   16.241.442,00 €   20.301.720,00 €  
      
Criteris de distribució (d'acord amb el Decret 22/2 005)  € / Municipi 
      
Solidaritat (21 %)  4.263.361,20 €    
7 % entre tots els 
municipis  1.421.120,40 €   21.210,75 € 
5 % entre els municipis < 25.000 
habitants 1.015.086,00 €    
3% entre els municipis < 15.000 
habitants 609.051,60 €    
3 % entre els municipis <   7.500 
habitants 609.051,60 €    
3 % entre els municipis <   3.000 
habitants 609.051,60 €    
      
Insularitat (1,6 %)      
Entre tots els municipis de Menorca, 
Eivissa i Formentera 324.827,52 €   24.986,73 € 
      
Doble insularitat (0,15 %)      
Destinat al municipi de Formentera 30.452,58 €   Íntegrament a Formentera 
      
Serra de Tramuntana (7 %)     

1.421.120,40 €    
    

A distribuir en parts iguals entre tots els 
municipis de la Serra, 
sempre que tenguin < 5.000 habitants i 
més del 40 % del 
territori protegit     
      
Percentatge restant 
(70,25 %)      

14.261.958,30 €    
    

A distribuir segons el criteri de població. 
Si bé, donat que les fluctuacions del 
padró poden determinar que qualque 
municipi rebi menys que els anys 
2009, 2010 i 2011, es manté el mateix 
repartiment entre tots els municipis     
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El senyor Santandreu informa que s’ha eliminat la clàusula que especificava que cap 

ajuntament pot rebre una quantitat inferior a la de l’any anterior. Explica que l’eliminació 

d’aquesta clàusula permet actualitzar els criteris basant-se en el padró d’habitants 

actualitzat, però pot repercutir negativament en aquells municipis on els cens d’habitants 

ha disminuït. 

Exposa que una altra discrepància fa referència al 7 % que s’ha de distribuir als 

municipis de la serra de Tramuntana. Comenta que els municipis d’Alaró i Bunyola no hi 

estan d’acord i, de fet, l’Ajuntament d’Alaró ja va portar al tribunal el repartiment de l’any 

anterior, i ha amenaçat a portar-hi també el d’enguany, perquè entén que el requisit de 

tenir menys de 5.000 habitants i més del 40 % del territori protegit beneficia doblament 

els municipis de menys de 5.000 habitants, que ja es té en compte el criteri de 

solidaritat.  

El president recalca que un altre punt a tenir en compte és que l’Ajuntament de Pollença 

havia signat un conveni pel total de les ajudes, que li donaren la primera partida, però 

vol renunciar al conveni, ja que no ha fet la inversió prevista i així pot tenir lliure 

disposició dels diners. 

 

Després de tot un seguit d’intervencions, s’acorda defensar la modificació del padró 

d’habitants i intentar que el 25 % pendent es reparteixi tenint en compte el padró de 

l’any 2010 i  el 100 % de l’any 2012 amb el padró de l’any 2011; i que pel que fa al tema 

d’Alaró i Bunyola s’esperarà la resolució dels tribunals. Pel que fa al tema de Pollença, 

s’entén que no afecta els criteris i que és una situació específica que s’ha de solucionar 

amb el Govern. 

S’acorda que els representants de la FELIB que negociaran totes aquestes qüestions 

amb la Conselleria d’Administració Pública seran el president i els tres vicepresidents de 

la FELIB.  

 

5. DONAR COMPTE DE LA SIGNATURA DEL PROTOCOL DE 

COL·LABORACIÓ ENTRE LA CAIB I LA FELIB PER AL 

DESENVOLUPAMENT DEL PACTE  

El senyor Santandreu dóna compte d’un protocol signat amb el Govern de les Illes 

Balears per donar continuïtat al treball fet durant la legislatura anterior, que analitza les 

competències municipals i les despeses pròpies dels municipis. 

El president informa que l’interlocutor de les negociacions entre les conselleries serà el 

senyor Antonio Gómez Pérez, conseller de Presidència. 
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El senyor Santandreu informa que les reunions es faran el darrer divendres de cada 

mes, i que la formaran cinc representants de la Comunitat Autònoma i cinc 

representants municipals, i els representants dels consells insulars, en funció dels 

temes a tractar. Comenta que els representants d’aquesta comissió durant la legislatura 

anterior eren els següents: 

- Sr. Joan Jaume Mulet, batle de Llucmajor 

- Sr. Bartomeu Jover Sánchez, batle d’Estellencs 

- Sra. Àgueda Reynes Calvache, batlessa de Maó 

- Sr. Mateu Ferrà Bestard, batle de Banyalbufar 

- Sr. Gabriel Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent 

- Sr. Juan Rotger Seguí, batle de Selva 

- Sr. Josep Marí Ribas Ribas, anterior batle de Sant Josep de sa Talaia. S’acorda 

per unanimitat que el substituirà el Sr. Francesc Miralles Mascaró, batle 

d’Algaida. 

El senyor Santandreu exposa que malgrat els representants són els mencionats 

anteriorment, qualsevol membre de la FELIB pot assistir a aquestes reunions, si les 

considera del seu interès. El senyor Santandreu fa arribar a tots els membres una còpia 

del memoràndum 2010, on destaquen les actuacions fetes en el procés de 

desenvolupament del Pacte Local on es treballà per determinar el marc competencial 

dels municipis de les Illes Balears. 

 

 

6. NOMENAMENTS DELS REPRESENTANTS MUNICIPALS DEL CO NSELL DE 

DIRECCIÓ DE L’AGÈNCIA DE DISCIPLINA URBANÍSTICA DEL  CONSELL 

DE MALLORCA 

S’acorda que els representants d’aquesta comissió han de ser: 

- Sr. Joan Albertí Sastre, president de la FELIB, amb veu però sense vot 

- Sr. Bartomeu Oliver Palou, batle de Marratxí 

- Sr. Jaume Bauçà Mayol, batle de Montuïri 

- Sr. Joan Amengual Horrach, batle de Campanet 

- Sr. Joan Carles Verd Cirer, batle de Sencelles 

- Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles 

 

7. NOMENAMENTS DE LES COMISSIONS EXTERNES 

El senyor Santandreu dóna compte de les comissions externes pendents de 

nomenaments, de com queden formades i s’informa que s’enviarà el quadre per correu 
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electrònic als membres del consell executiu, per si qualque membre vol formar part 

d’alguna altra comissió externa.  

 

 

NOMENAMENTS DE LES COMISSIONS EXTERNES  
DEL CONSELL EXECUTIU DE 9 DE MARÇ DE 2012 

        

Consell de 
Formació 
Professional de 
les Illes Balears 

Titular                                                  
Sr. Bartomeu 
Jover Sánchez, 
batle d’Estellencs 

Suplent                                 
Sr. Joan Albertí 
Sastre, batle de 
Fornalutx 

        

Junta Interinsular 
d’Arxius  i al 
Consell de 
Biblioteques de 
les Illes Balears 

Titular Junta                                          
Sr. Antoni 
Quetglas Cifre, 
arxiver de 
l’Ajuntament de 
Sóller           

Titular 
Biblioteques            
Sra. Andrea 
Pomar Capó, 
regidora de 
l’Ajuntament de 
Sóller                        

        

Consell Balear de 
la Funció Pública 

Titular 1                                             
Sra. Águeda 
Reynés 
Calvache, 
batlessa de Maó 

Suplent 1 Titular 2                                             
Sr. Vicent Marí 
Torres, batle 
de Santa 
Eulària del Riu 

Suplent 2 Titular 3                                              
Sr. Bernat Coll 
Ramon, batle de 
Lloseta 

Suplent 3 

Comissió 
Coordinació 
Policies Locals de 
les Illes Balears 

7 titulars Mallorca                               7 suplents  
Mallorca                               

3 titulars 
Menorca                     

3 suplents 
Menorca                      

3 titulars Eivissa                                   3 suplents Eivissa                                   

NOMENAMENTS PENDENTS DEL CONSELL EXECUTIU  
DE DIA 22 DE DESEMBRE DE  2011 

Consell Escolar 
Insular Eivissa 

Titular           

Comitè 
Avaluacions 
Necessitats 
Socials 

  Suplent                                               
Sr. Miquel Fiol  
Julià, regidor 
Sencelles 

        

 

 

8. INFORMACIÓ SOBRE EL RDL 04/2011 DE MESURES URGEN TS EN MATÈRIA 

PRESSUPOSTÀRIA, SOBRE EL RDL 4/2012 PEL QUAL ES DET ERMINEN 

OBLIGACIONS D’INFORMACIÓ I PROCEDIMENTS NECESSARIS PER ESTABLIR 

UN MECANISME DE FINANÇAMENT PER PAGAR ELS PROVEÏDOR S DE LES 

ENTITATS LOCALS, I SOBRE EL DL 2/2012 DE MESURES UR GENTS PER A 

L’ORDENACIÓ URBANÍSTICA SOSTENIBLE 

 

Pren la paraula el senyor Santandreu i exposa que en aquest punt es volen presentar 

tres novetats legislatives, dues d’àmbit estatal i una altra d’àmbit autonòmic. Informa 

que la primera és referent al RD 20/2011 sobre la pujada de l’IBI, que els municipis ja ho 

tenen assimilat. La segona referent a la reforma de la jornada laboral dels treballadors. 

Pel que fa a aquest punt, comenta que s’han fet diverses interpretacions, però que 
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assistí  a una reunió de secretaris a la FEMP, on es comentà que s’havien reunit amb el 

ministre, que comentà que es podia interpretar com una recomanació, i passar de 35 a 

37.5 hores setmanals, però que en la Llei de pressuposts de l’Estat, hi haurà una 

disposició que ho farà obligatori per a totes les administracions locals. 

Pel que fa al Decret llei 4/2012, el senyor Santandreu informa que la FELIB està rebent 

tot un seguit de consultes que estan contestant o reenviant a la FEMP, per tal que es 

puguin resoldre. Comenta que fins dia 15 de març hi ha temps per presentar la llista de 

proveïdors. 

El president informa que per una part els batles estan contents, però que no hi estan pel 

fet d’haver de fer front al cinc per cent dels interessos del préstec; préstec que no 

s’hauria de demanar si el Govern de les Illes Balears i el Consell paguessin els deutes 

amb els ajuntaments.  

El senyor Martínez recalca que el problema financer de l’Ajuntament de Palma prové del 

deute pendent de la Comunitat Autònoma. La despesa financera suposa una càrrega 

financera que fins el moment no es tenia, i amb un pla d’ajustament on els ingressos 

corrents han d’assumir el cost de tota la devolució del deute.  

El senyor Salas recalca que la imatge que s’està donant a la ciutadania és que 

aquestes entitats locals no han sabut fer una bona gestió, i que realment si el Govern i 

el Consell no els degués diners, els ajuntaments tampoc no en deurien als proveïdors, i 

que els ajuntaments estan assumint competències que no els són pròpies.  

El senyor Jaume recalca que pel que fa al Decret llei 4/2012, qui té la clau de 

l’ajuntament és l’interventor municipal que ha de presentar un pla d’ajustament a 

l’ajuntament, que s’ha d’aprovar a plenari.  

El senyor Martínez recalca que la postura que s’ha de seguir no es tant demanar diners 

al Govern, sinó definir clarament a qui correspon cada competència.  

Després de tot un seguit d’intervencions, el senyor Santandreu posa a l’abast de tots els 

ajuntaments el personal tècnic de la FELIB. 

 

A continuació el senyor Santandreu exposa que estava prevista la visita de tècnics de la 

Direcció General de Territori per explicar el Decret llei 2/2012, de mesures urgents per a 

l’ordenació urbanística sostenible. Informa que s’està preparant una jornada destinada 

als tècnics municipals per donar a conèixer quina serà la repercussió per als municipis, 

però com que està previst que a la tramitació parlamentària el Decret sofreixi 

modificacions substancials, es decideix ajornar-la. Exposa que si es volen fer 

suggeriments, es poden fer arribar a la FELIB, i es remetran a la Direcció General 

perquè les tenguin en consideració a l’hora de fer modificacions noves. 
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9. DONAR COMPTE DE LES FITXES SOBRE LES COMISSIONS EXTERNES  

 

 

 

 

 

Representant Títol de la comissió externa Data Núm. d’entrada 

Sr. Rafel Torres Gómez 
Junta Rectora del Consorci Centre Balears 
Europa 

 
04/11/2011 

 

Fitxa 01 
607/11  

Sr. Martí Binimelis Mesquida 
Ple de la Comissió d’Emergències i 
Protecció 10/11/2011 

Fitxa 02 
626/11 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Autoritzacions Ambientals 
Integrades 

04/11/11 
Fitxa 03 
634/11 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions Ambientals 
Estratègiques 

11/11/11 
Fitxa 04 
635/11 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions d’Impacte 
Ambiental 

11/11/11 
Fitxa 05 
641/11 

Sr. Joan C. Verd Cirer Consell Assessor de Comerç 15/11/11 
Fitxa 06 
642/11 

Sr. Bartomeu Jover Sánchez Ple de la Comissió Medi Ambient 17/10/11 
Fitxa 07 
675/11 

Sr. Bartomeu Jover Sánchez Ple de la Comissió Medi Ambient 21/12/11 
Fitxa 08 
676/11 

Sra. Lydia Pérez Martínez 
Patronat de la Fundació Conservatori 
Superior 

16/12/11 
Fitxa 09 
02/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer Ple del Consell Escolar de les Illes Balears 12/12/11 
Fitxa 10 
03/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions Ambientals 
Estratègiques 

14/12/11 
Fitxa 11 
07/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions d’Impacte 
Ambiental 

14/12/11 
Fitxa 12 
10/12 

Sr. Joan Albertí Sastre Ponència Tècnica de Patrimoni 12/01/12 
Fitxa 13 
16/12 

Sra. Margarita Rosselló Riera 
Consell Rector de l’Institut Balear de la 
Dona 

14/12/11 
Fitxa 14 
19/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Autoritzacions Ambientals 
Integrades 16/12/11 

Fitxa 15 
24/12 

Sr. José Fernández García 
Ponència Tècnica de Patrimoni Històric de 
Mallorca 

26/01/12 
Fitxa 16 
41/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions d’Impacte 
Ambiental 

24/01/12 
Fitxa 17 
53/12 

Sr.  Joan C. Verd Cirer 
Subcomitè d’Avaluacions Ambientals 
Estratègiques 

26/01/12 
Fitxa 18 
54/12 

Sr. Joan C. Verd Cirer Consell Assessor de Comerç 31/01/12 
Fitxa 19 
55/12 
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10. ALTRES 

10.1 L’ART MOU EL MÓN  

El president dóna a conèixer l’associació L’art mou el món. Associació que es crea amb 

la intenció d’aglutinar entitats vinculades al món de la cultura. L’objectiu principal és 

adjuntar esforços i sumar voluntats amb totes les iniciatives culturals que es duen a 

terme a Mallorca, i poder fer-ho extensiu a les altres illes. Explica que l’associació li 

demanà que els ajuntaments hi aportin uns 150 euros i que, si ho consideren 

convenient, disposen de tota la informació.  

 

10.2 CANVI DE LA VICEPRESIDÈNCIA A LA FELIB 

Pren la paraula el president i informa que a causa del canvi de govern al municipi de 

Sant Josep de sa Talaia, i perquè la vicepresidència de la FELIB continuï amb la 

mateixa composició política, es proposa el senyor Bernat Coll Ramon, batle de Lloseta, 

com a vicepresident tercer de la Federació. S’aprova per unanimitat. 

El senyor Santandreu informa que el nou vicepresident abans ja formava part com a 

vocal del Consell Executiu, i recalca que es pot nomenar un altre representant del 

PSOE com a vocal de la FELIB. 

 

10.3  CONSORCI ÚNIC D’AIGÜES I INFRAESTRUCTURES 

El senyor Santandreu informa que la FELIB ha fet d’intermediadora entre l’Oficina de 

Control Pressupostari i els municipis pel que fa als consorcis d’aigües i infraestructures 

vigents. 

 

10.4 IB-RED. XARXA IB. WI-FI ÀREA 

El senyor Santandreu presenta l’oferta de l’empresa mallorquina IB-RED. Explica que el 

projecte consisteix a crear zones Wi-Fi en llocs públics d’accés gratuït i a poder 

connectar-se a la xarxa sense despeses per a la persona usuària. Explica que es tracta 

d’un projecte, i es comprometen durant quatre anys a posar tota la mà d’obra 

necessària per crear i mantenir la zona Wi-Fi i a subministrar de forma gratuïta els 

megabytes suficients en funció de la concurrència de cada àrea, perquè la connexió 

sigui de qualitat.  Exposa que sol·liciten la col·laboració amb els ajuntaments per a la 

cessió d’un espai per poder col·locar les antenes emissores, per comprar el material 

necessari per a la creació d’aquestes zones i per promocionar les àrees Wi-Fi. 

 

El senyor Jover comenta que a les zones del Pla de Mallorca aquesta pot ésser una 

bona opció, però que a municipis com Estellencs i Banyalbufar aquesta no és una opció 
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vàlida. Alhora proposa parlar amb el senyor Antonio Jorge Mateos Sastre, director 

general d’Innovació i Desenvolupament Tecnològic de la Conselleria de Vicepresidència 

Econòmica, de Promoció Empresarial i d’Ocupació del Govern de les Illes Balears, per 

desenvolupar un projecte de banda ampla a tota la illa. 

 

10.5 REUNIÓ DELS SECRETARIS A LA FEMP 

El senyor Santandreu informa que assistí a la reunió de secretaris a la FEMP, on es 

comentà que a final d’estiu es modificaria la Llei de base de règim local. 

El senyor Martínez comenta que s’ha de saber quins són els serveis bàsics que han de 

gestionar els ajuntaments. 

 

 

11. PRECS I PREGUNTES 

 

El senyor Mateu Ferrà pren la paraula i comenta que en referència a la presentació del  

punt 2, empresa serveis energètics, ratifica tot el que han exposat. Informa que 

l’Ajuntament de Banyalbufar va fer una inversió en 150  bombetes LED, i de la suma 

de rebuts anuals, actualment s’està pagant el 75 per cent menys, sense afegir que el 

manteniment és nul. 

 

El president aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

 

 

El secretari general    Vist i plau 

                                                                El president
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